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Indfødsretsudvalget

Til:

Dato:

Integrationsministeren

16. oktober 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 5

Ministeren bedes oplyse, hvad status er for bestræbelserne for at få løst den 

problemstilling, som vedrører brasilianske statsborgere, som oplever 

vanskeligheder ved at blive løst fra deres brasilianske statsborgerskab i 

forbindelse med erhvervelsen af dansk statsborgerskab. Spørgsmålet stilles i 

lyset af, at udvalget i svaret på spørgsmål 19 (folketingsåret 2008-09) af 8. 

juni 2009 blev oplyst om, at Integrationsministeriet på det tidspunkt havde 

iværksat undersøgelser i forhold til  bl.a.  Brasilien om den nævnte 

problemstilling, og ministeren bedes derfor oplyse, hvad resultatet af disse

undersøgelser har været.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Tom Behnke

formand
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